
Medlemsmöte 2019‐08‐22 

 

1. Mötet öppnas 

Mötet öppnas av ordförande Sara Gígja 

2. Val av mötesordförande 

Till mötesordförande valdes Sara Gígja 

3. Val av protokollförare 

Till protokollförare valdes Sanne Strömberg 

4. Val av justerare 

Till justerare valdes Susanne Sandström 

5. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

6. Senaste mötesprotokollet 

Senaste mötesprotokollet godkändes utan synpunkter 

7. Nyheter från styrelsen 

Styrelsen har under sommaren haft ett styrelsemöte. 

Styrelsen kommer att ge eventgruppen i uppgift att planera tre event under hösten: 

Kristallnatten, julmarknaden i Hembygdsparken samt julskyltningen i Ängelholm. 

Styrelsen har ett förslag till hur partiföreningen ska förhålla sig till den dyrare avgiften för att 

skicka deltagare till Vänsterdagarna. Mer information kommer under punkt 10. 

Styrelsen har diskuterat hur partiföreningen ska jobba med det internfeministiska arbetet 

och har valt Emelie Lütgens till ansvarig för det internfeministiska arbetet. 

8. Nyheter från eventgruppen 

Inga nyheter finns från eventgruppen 

9. Nyheter från kommungruppen 

Kommungruppen har haft en träff under sommaren. Där diskuterades främst 

Pyttebroleden/Klippanvägens förlängning. Mer information kommer under punkt  11. 

Ett förslag om att kommungruppen ska spela in korta videoklipp för att prata om hur partiets 

representanter arbetar i sina förtroendeuppdrag presenteras. Dessa klipp planeras att läggas 

upp på sociala medier under december månad antingen som en julkalender eller som 

adventsinlägg. 



Sara informerar om studiecirklar/event som distriktsstyrelsen skickat ut. Mer information om 

dessa event kommer att skickas ut till medlemmarna när vi får det från distriktsstyrelsen. 

Susanne informerar om inbjudningar från Ängelholms kommun gällande parasportsfestivalen 

samt en informationskväll om kommunens roll i försvaret. Ingen närvarande har möjlighet att 

delta i parasportsfestivalen. Det beslutas att Susanne Sandstöm ska gå på 

informationskvällen om kommunens roll i försvaret. 

Susanne redogör för fastighetsgruppens möte. Där framgår det att ombyggnaden av 

biblioteket kommer bli dyrare än planerat och att kommunen ändrat sina riktlinjer gällande 

hur många parkeringsplatser som ska finnas tillgängliga till bostadshus till ett färre antal. 

Ett extrainsatt kommungruppsmöte kommer att hållas 2019‐09‐01 för att diskutera de 

förslag på budget för 2020 som kommer att presenteras ibland annat familje‐ och 

utbildningsnämnden samt samhällsbyggnadsnämnden. 

10. Vänsterdagarna 

Vänsterdagarna kommer i år att hållas i Göteborg den 1‐3 november. Distriktet kommer 

betala för tre personer vilket styrelsen anser vara för lite med hänsyn till att priset har höjts. 

Partiföreringen har inte budgeterat för att skicka någon och styrelsen föreslår därför att inte 

skicka någon. Styrelsen föreslår också att partiföreningen av solidaritet till mindre 

partiföreningar inte ska nominera någon till någon av de tre betalda platserna från distriktet. 

På mötet beslutas att föreningen inte ska skicka någon representant, att föreningen inte ska 

nominera någon och att styrelsen ska skicka en insändare till Menander där beslutet att höja 

priset samt att distriktet endast betalar för tre personer ska kritiseras. 

11. Pyttebroleden/Klippanvägens förlängning 

Susanne Sandström medverkade på det möte om trafiksituationen i Ängelholm som hållits. 

Vänsterpartiet var emot förslaget att bygga Pyttebroleden/Klippanvägens förlängning men 

tyckte ändå att det var viktigt att vara med och diskutera situationen. Partiet har skickat ut 

ett pressmeddelande för att förklara vår ställning i frågan.  

Det diskuteras att det är viktigt att stöta Engelholmspartiets motion om att skydda 

Kronoskogen och att istället arbeta för en yttre ringled så att trafiken inte leds in i centrum. 

Det diskuteras att det behövs en plan för att ”utnyttja” situationen om att vi inte svikit vårt 

löfte om att inte bygga Pytteleden. Ett förslag på att demonstrera innan 

Kommunfullmäktigemötet 2019‐09‐23 läggs fram och det beslutas att demonstrationen ska 

hållas. 

12. Medlemsdialog – ordet är fritt 

Närvarande på mötet är överrens om att fokus framöver ska vara på beslutet om 

Pyttebroleden men en diskussion om vilka frågor som ska drivas framöver hålls. Föreningen 

vill bland annat driva frågor om att bygga fler cykelbanor i kommunen framförallt till 

resterande orter i kommunen och att fokusera mer på landsbygden. Distriktet kommer hålla 



en landsbygds konferens 2019‐10‐05 och föreningen vill gärna att någon representant från 

Ängelholm finns på plats. 

Hans föreslår att kommunen ska plantera fruktträd och bärbuskar till invånarna. Hans ska 

kolla upp närmre hur det skulle kunna funka och partiet kommer eventuellt lägga en motion 

om detta. 

En diskussion om hur problemet med bristande intresse från medlemmar under år då det 

inte är val hålls. Det beslutas att en ringkampanj ska hållas för att undersöka om det finns 

saker som kan ändras för att fler medlemmar ska engagera sig. 

13. Örkelljunga 

Inga nyheter gällande Örkelljunga. Eventgruppen ska partiet kontrollera när det är 

julskyltning i Örkelljunga för att med eventuellt hjälp från distriktet medverka på denna. 

14. Ekonomi 

Det finns just nu 18 889 kronor i kassan att spendera under hösten vilket är enligt budget. 

Föreningen har inte ännu fått medlemspengarna med dessa kommer enligt distriktet komma 

inom kort. 

15. Övriga frågor 

Inga övriga frågor finns. 

16. Mötet avslutas 

Mötet avslutas och ordförande tackar för visat intresse. 


